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Abstract (en)
The electrically driven dispensing apparatus has two electric motors (1, 26), one electric motor (1) with a first gearing (2) with a larger reduction ratio
acting on the drive spindle (70) to rotate the latter in the feed direction and the other electric motor (26) with a gearing (27) with a smaller reduction
ratio acting on the drive spindle (70) in the other direction to draw the drive spindle (70) back on load-relief and, on drawback of the feedbar(s) (15),
to rotate it back for the exchange of the supply cylinders. Between the first drive (1, 2) and the drive spindle (70) one coupling element (3), and
between the second drive (26, 27) and the drive spindle (70) two coupling elements (97, 102), are arranged and joined to one another via a pivot
lever (82) in such a manner that all coupling elements can be switched over only during switchover from the feed position into the draw-back position
and back again. Such an arrangement provides an effective load-relief on switch-off of the apparatus, which prevents post-flowing of material from
the supply cylinders (cartridges) and makes possible relatively simple construction of the entire apparatus. <IMAGE>

Abstract (de)
Das elektrisch betriebene Austraggerät weist zwei Elektromotoren (1, 26) auf, wobei der eine Elektromotor (1) mit einem ersten Getriebe (2)
mit einem grösseren Untersetzungsverhältnis auf die Antriebsspindel (70) wirkt, um diese in die Vorschubrichtung zu drehen und der andere
Elektromotor (26) mit einem Getriebe (27) mit einem kleineren Untersetzungsverhältnis auf die Antriebsspindel (70) in die andere Richtung wirkt,
um diese bei der Entlastung zurückzuziehen und beim Rückzug der Vorschubstange(n) (15) für den Wechsel der Vorratszylinder zurückzudrehen.
Zwischen dem ersten Antrieb (1, 2) und der Antriebsspindel (70) ist ein Kupplungsorgan (3) und zwischen dem zweiten Antrieb (26, 27) und der
Antriebsspindel (70) sind zwei Kupplungsorgane (97, 102) angeordnet und über einen Schwenkhebel (82) derart miteinander verbunden, dass alle
Kupplungsorgane nur beim Umschalten von der Vorschubstellung in die Rückzugstellung und zurück umschaltbar sind. Ein solche Anordnung bringt
beim Ausschalten des Gerätes eine wirksame Entlastung, die ein Nachfliessen von Material aus den Vorratszylindern verhindert, und ermöglicht
eine relativ einfache Bauweise des ganzen Gerätes. <IMAGE>
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